

## MULTIMEDIA *Decoration*

## *Decoration* MULTIMEDIA

Making the impossible logos possible, with the largest selection of decorating options, including felt, polyester twill and canvas appliqué, classic embroidery, yarn embroidery, classic print, distressed print, mending stitch and many more. From a great retail look to a nice vintage feel, our decoration team can put together Multimedia concepts to add a unique dimension to your logos and garments.

Nous pouvons réaliser des logos impossibles, grâce à la plus vaste sélection d'options de décoration, incluant les appliqués en sergé de polyester et toile, la broderie classique ou à fil plus épais, l'impression classique, l'impression vieillie, le raccommodage et plus encore. Que vous optiez pour une allure classique ou plus rétro, notre équipe de décoration peut créer des concepts multimedia qui donneront une nouvelle dimension à vos logos et vêtements.

Applique / Appliqué

Screen print / Sérigraphie

Embroidery / Broderie

